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1. EJL liikmeksastumise avaldus 

KUULATI: 
U. Karlson - Liitu on avalduse liikmeks astumiseks esitanud Sulev Lipp, kes on OÜ VO2 
baasil moodustatud jalgrattaklubi „ VO2 Specialized CC“ juhatuse liige. 
Avaldus Eesti Jalgratturite Liidu liikmeks astumiseks esitati 02.06.2014. 

KUULATI: 
S. Lipp – Klubi loomiseni jõudsime esiteks harrastajate hulga tõusuga, teiseks tahaksime 
edaspidi korraldada võidusõite. Sellel aastal korraldame maastikurattasõidu EMV Jõulumäel. 
Neid võidusõite on kohane korraldada oma nime all.  

KÜSIMUS: 
E. Raasuke – Palju teil liikmeid on? 

VASTUS: 
S. Lipp – Hetkel on 15 ja kindlasti hakkab see arv tõusma. 

KÜSIMUS: 
J. Kirsipuu – Kes on teil nn tipptegijad? 

VASTUS: 
S. Lipp - Selliseid ei olegi. Kohalikest parim sõitja on Erki Kukk. Oleme hea meelega 
toetanud nii Alo Jakinit kui ka Martin Lood. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Võtta vastu Eesti Jalgratturite Liidu liikmeks jalgrattaklubi „VO2 Specialized 
CC“ peale liikmemaksude tasumist. 

2. BMX arengukavast 2014–2020 

KUULATI: 
J. Veeranna – Alustasime sellega tegelemist neli aastat tagasi. Tartus on olemas välis- kui ka 
siserada. Peapõhjus, miks selle asjaga tegelema hakkasime oli see, et rattasport oleks teiste 
aladega võrreldes konkurentsivõimelisem. Ratturid alustasid alles 10-aastaselt treeninguid, 
nüüd saavad ka nooremad ja see hoiab neid rohkem rattaspordi juures. 
Oleme jõudnud sellesse punkti, et oma jõududega me enam edasi minna ei saa. Oleks vaja 
treenerit väljastpoolt Eestit. Talvel käis meil karika etappe vaatamas Läti endine proff, Artis 
Zentins, kes ütles, et meil on sportlased olemas, kellega annab tööd teha, rattapark aga 
olematu. Tekkiski selline plaan teha temaga koostööd. Ütles, et kuue aastaga oleks võimalik 
viia meie sportlased OMil. Lõime sellepeale käed ja ta oli nõus projektis osalema. Tema 
teeneid oleme ka varem kasutanud - korraldas Tartus ühe treenerite koolituse. 
Programmi eesmärk ongi viia Eesti sportlased 2020 OM-ile. Laiem eesmärg on arendada 
üldse BMX krossi Eestis. BMX on äärmiselt efektiivne vahend talvise ettevalmistuse 
perioodiks, keha koolitus. 
Mis selle jaoks teha oleks vaja? Palgata kogemustega treener, tegevuskava, teiste treenerite 
koolitamine, krossiradade laienemisele kaasa aidata. 
Saavutamine. Osavõtt kõikidest võistlustest Lätis ja Leedus kalendris. Meie kõrval on 
maailma tipptase, kes on ka Eestis võistlemas käinud. Pole vaja kaugele minna kogemuste 
saamiseks ja oma sportlaste taseme testimiseks. See on kõigile jõukohane. 
Meil on kavas korraldada kaks laagrit sellel aastal. Finants tuleb lastevanematelt. Plaan on ka 
koolitada treenereid, kohtunikke, korraldada võistluseid. 
Järgmiseks aastaks on plaanid veidi suuremad. Kavas on minna euroopa etappidele, EM-ile ja 
võib-olla ka MM-ile, korraldada vähemalt 5 treeninglaagrit, 2 treenerite koolitust ja 
atesteerida veel kohtunikke. 
Koondise nimekirja korrigeeritakse igal aastal, sihtrühm on 16 aastased ja nooremad. 
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Eelarve täitmiseks on veidi eeltööd tehtud. Läbirääkimised käivad Tartu linnavalitsusega ja 
ühe sponsoriga. 

KÜSIMUS: 
R. Rand – Kes selle treeneri palkab? 

VASTUS: 
J. Veeranna – Arvan, et see peaks olema läbi Eesti Jalgratturite Liidu. Ta oleks nagu koondise 
treener. 

ARVAMUS: 
E. Raasuke – Kokkulepet peaksid olema mitme aasta pikkused. 

ARVAMUS: 
U. Karlson – EOK toetuses ma nii optimistlik pole. 

ARVAMUS: 
M. Lepajõe – meie eelarve ei suurene sellel aastal. Peame hakkama mujalt eelarve ridadelt 
summasi vähendama. 

ARVAMUS: 
E. Veskimägi – Me võime selle projekti heaks kiita, aga ei saa garanteerida numbreid sinna. 

ARVAMUS: 
J. Toots – Selge, et BMX on perspektiivikas ala. Peasekretär vaatab läbi, mida ja kust eelarves 
ära võtta ning esitab selle järgmisel juhatuse koosolekul. 

OTSUSTATI: EJL hakkab otsima BMX OM projekti rahastamise võimalusi. 

3. MU koondise tegevuskavast 2015 EM-iks ettevalmistusperioodil 

KUULATI: 
R. Mandri – Olen nõus oktoobrist alates, kui mul senise tööandjaga leping läbi saab, Eesti 
MU koondisega jätkama. Sealt ka edasi profiklubiga edasi minna. MU poisid peaksid olema 
kõige tõenäosemad medali toojad 2015. a. Tartus toimuvalt EM-ilt. Nendega tuleks rohkem 
tööd teha. 
Eelarve: 
Kuremaa laager    1 630 € 
I Hispaania laager   8 700 € 
II Hispaania laager   8 700 € 
Normandia Tuur   3 800 € 
Tour de Flanders   1 750 € 
La Cote Picard   1 810 € 
ZLM Tuur    1 750 € 
Carpathien Couriers race  3 800 € 
Royal Smilde Olympias Tour 4 800 € 
Tour of Estonia   3 300 € 
Paris-Roubaix MU   2 800 € 
Volta a Portugal do Futuro  4 600 € 
Tsehhi Tuur    4 100 € 
EM Tartu    5 500 € 
Balti Keti Velotuur   1 900 € 
Tour d'Avenir    3 900 € 
Paris-Tours MU   2 800 € 
Võistluste kulud kokku  65 640 € 
Päevarahad    24 000 € 
Masinapargi rent   8 000 € 
Võistlusvorm    3 000 € 
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Kogusumma    100 640 € 
Kindlasti peaks olema palgaline üks ja see sama mehaanik, kes on sportlaset varustusega 
kursis. Oleme suhelnud ka soomlastega, kellel on saamad plaanid. Sooviksime nendega jõud 
ühendada ja ühiselt seda projekti vedada. Võib-olla on sealt võimalik ka raha saada.  

KÜSIMUS: 
R. Rand – palju EJL katet ja palju on vaja juurde leida? 

VASTUS: 
U. Karlson – Kuskil 40 000 €. 

KUULATI: 
R. Mandri - Esitatud programm ei ole kindlasti maksimum, puuduvad laagrite massöör ja 
varustus. 

KÜSIMUS: 
J. Toots – palju te ise olete võimelised eelarvesse panustama? 

VASTUS: 
Sander Maasing – võib olla poole 60 000 €-st saaks. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Võtta teadmiseks. 

4. Ülevaade eelarvest 

KUULATI: 
U. Karlson andis ülevaata EJL eelarvest seisuga 25.06.2014. 
Poolaasta tulud on 279 614 €, mis on ca 69% aastaks planeeritust. Kulud on perioodil 190 701 
€, mis on ca 45% aastaks planeeritust. Perioodi tulude ja kulude vahe on 88 914 €. Raha arvel 
koos reserviga kokku 176 953 €. Reserv kokku 73 247 €. 
Jooksva aasta projektide reserv oli mai seisuga 14 863 €. Juulis võeti kasutusele 5 128 €, 
eesmärgiga lähetada Euroopa meistrivõistlustele suurem võistkond. Juhatuse nõusolek ja 
kokkulepe sõlmiti e-maili teel. Tõenäoliselt saame selle raha UEC poolse 
solidaarsusprogrammi raames toetusena tagasi. Reservis on broneeritud 400 € Üliõpilaste 
MM, vastavalt viimase juhatuse koosoleku otsusele. Jooksva aasta reservi jääk on 9 335 €. 
Järgnevate aastate reserv on endiselt 63 912 €. 

TULUD 
         Kinnitatud Täitmine 
         2014  25.06.14 

1. Riiklik toetus        167 216  134 843 
2. EOK noorteprojekti toetus (kulu: III/2) Audentes    0  0 
3. EOK OM ja muude spordiprojektide toetus     92 386  41 098 
4. Kultuurkapitali toetus (kulu: IV/1,2,7,8; IX/1.1)    63 000  37 800 
5. Hasartmängumaksu nk. toetus (kulu: IV.10.4.)    18 000  9 000 
6. Liikmemaksud (kulu: VII)      5 000  4 848 
7. Võistluste registreerimismaks (kulu: VII/9)    11 000  10 544 
8. Litsentside müük (kulu: I; VII)      9 000  6 437 
9. Osavõtumaksud kohtunikud (kulu: VI/1)     17 000  8 482 
10. Kindlustused (kulu: VII)      3 000  2 054 
11. Klubide, sportlaste osalemistasu (laagrid, võistlused) (kulu: IV)  7 000  4 680 
12. Muud finantstulud (kulu: VII)      1 000  933 
13. Reklaamitulud (kulu: IV/9; VII)        0 
14. Sihtotstarbelised muud toetused     10 000  10 000 
15. Kohalike omavalitsuste toetused        0 
16. Auhinnarahad (kulu: VII/7)         0 
17. Reservist kasutusele võetud tulu        8 897 
TULUD KOKKU       403 602  279 614 
Eelnevate perioodide kasutamata raha (reserv)    96 936  88 039 
RAHA KASUTADA KOKKU      500 538  367 653 



 5

KULUD        Kinnitatud Täitmine 
         2014  25.06.14 

1. EMV korraldamine      26 700  3 273 
2. RV võistlused Eestis      82 100  15 000 
3. Spordiprojektid       42 125  30 051 
4. Koondised       50 100  25 125 
5. Muud tiitlivõistlused (MM, EM, OM)    36 000  16 514 
6. Stipendiumid       22 000  10 550 
7. Üldtegevus       135 438  66 381 
8. Turundusprojektid      1 000  0 
9. UEC kongressi korraldamine 28.02-03.03.2014   23 931  23 807 
KULUD KOKKU       419 394  190 701 
Tulud - Kulud        -15 792  88 914 
Jooksev tulem tegevusest/panga jääk seisuga .   81 144  176 953 
 
RESERV        Kinnitatud Täitmine 
         2014  25.06.14 

1. Reserv jooksva aasta spordiprojektidele     18 232  9 335 
Kulu: SK Velo BMX toetus (üldkoosoleku otsus)      -1 000 
Kulu: Preemia 1 kuu palga ulatuses U. Karlson, A. Parv     -2 369 
Kulu: Euroopa MV osalemise täiendav eraldis      -5 128 
 Broneeritud (kulu veel ei ole). Üliõpilaste MM     -400 
2. Reserv järgmisteks aastateks      63 912  63 912 
Kokku raha reservis       82 144  73 247 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Võtta teadmiseks. 

5. 2015 EM korralduse vahekokkuvõte ja edasisest tegevustest 

I. Kelk – EM korralduskomitee moodustamine. Peab olema mingi struktuur, kes hakkab seda 
asja ellu viima. Korralduse nõukogu või nõuandev organ inimeste näol, kes siis on poliitiliselt 
või muudel põhjustel olulised persoonid selle võistluse hea käekäigu läbiviimise juures. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Kinnitada 2015 EM korralduskomitee järgmiselt: 
Chairman:  Urve Tiidus  Minister of Culture 
Vice chairman:  Jaan Toots  President of the Estonian Cyclists Union 
   Tõnu Seil  Deputy Secretary General of the Ministry of Culture 
   Elmar Vaher  Director General of the Police and Border Guard Board 
   Aivo Adamson  Director General of the Estonian Road Administration 
   Urmas Klaas  Mayor of Tartu City 
   Aare Anderson Mayor of Luunja Parish 

I. Kelk – Informatiivselt veel, et 10. juulil EM-il toimub meie EM-i tutvustus. Tehakse 
väikene videotutvustus, jagatakse trükidsed ja mälupuk kogu EM-i tutvustusega. Esialgne 
radade kooskõlastus on ka läbi viidud. 

6. UCI kongressile delegaatide nimetamine 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Kinnitada UCI kongressi delegaatideks Madis Lepajõe, Jaan Kirsipuu ja Enn 
Veskimägi. 

7. Muud küsimused 

KUULATI: 
U. Karlson - Eesti Jalgratturite Liit kuulutas oma kodulehel ejl@ejl.ee 05.05.2014 välja 
stipendiumikonkursi. Stipendium eraldatakse endisele rahvusvahelise tasandi 
jalgrattasportlasele, õppe- ja loominguliseks tegevuseks 2014. teisel poolaastal. Stipendiumi 
suurus 3 000 €. 
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Konkursil osalemise taotluste esitamise tähtaeg oli 30.05.2014. a. Taotlused koos cv-ga 
saadeti postiaadressile Pirita tee 12, 10127 Tallinn või e-mailile ejl@ejl.ee. Nõuetekohase 
avalduse esitas Sander Maasing. 

Toimus arutelu. 

OTSUSTATI: Eraldada õppe- ja loomingulise tegevuse stipendium 3000 € ulatuses Sander 
Maasingule. Raha eraldada jooksva aasta reservist. 
 
OTSUSTATI: Järgmine koosolek korraldada 3. septembril 2014, algus: 16.00, AS Standardi 
majas, Marja 9, Tallinn, 8 korrus. 


